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KONINKLIJKE VERENIGING VOOR BOSKOOPSE CULTUREN 

JAARVERSLAG 2024  

waarin opgenomen:  

Jaarverslag Keuringscommissie, Jaarverslag NPC, Jaarverslag Sortimentstuin Harry van de Laar 

 

Voor u ligt het jaarverslag van 2024 van de Koninklijke Vereniging voor Boskoopse Culturen. In dit 

verslag wordt een korte weergave gegeven van de activiteiten van de vereniging. Ook zijn de 

jaarverslagen van de Keuringscommissie, de Nederlandse Planten Collecties en de Sortimentstuin 

Harry van de Laar opgenomen. 

 

1.  Bestuur en leden 

Het bestuur heeft in 2024 acht keer vergaderd en bestond uit de volgende leden: 

W.E.F.T. (Helma) van der Louw  Boskoop Voorzitter 

P.K. (Peter) Kroes   Waddinxveen Penningmeester 
M.L.G. (Marion) Lijmbach  Gouda  Secretaris 
R.T. (Ronald) Houtman   Boskoop Vicevoorzitter 
J.M. (Jos) de Jong   Boskoop Lid 
P.E.C.M. (Petra) Nouws   Zundert Lid 
J. (Johan) Stolwijk   Boskoop Lid 
L. (Lendert) de Vos   Reeuwijk Lid 
 
Tussentijds is afgetreden bestuurslid A.J.M. (Fons) van Wezel uit Nispen. 

 

Op 1 januari 2025 telt de KVBC 343 leden; op 1 januari 2024 waren er 366 leden.  

 

2. Activiteiten van de KVBC 

Evenementen  

In 2024 heeft de KVBC de volgende activiteiten voor haar leden georganiseerd: 

- Sortimentsdag, op 20 januari 2024 in Wageningen, in samenwerking met de NDV;  

- Algemene Ledenvergadering, op 6 februari in Boskoop  

- Zomerexcursie, op 13 augustus 2024 naar de Hydrangea paniculata kwekerij van Alex 

Schoemaker Living Creations in Boskoop 

- De vereniging heeft op 15 juni 2024 met een informatiestand op de Open Kwekerijdag gestaan.  

 

Publicaties en media 

Begin februari 2024 is Dendroflora nr. 59-2023 verschenen. Deze Dendroflora bevat de volgende 

artikelen: ‘Selecties van het Von Gimborn Arboretum 1924-2023)’; keuringsrapporten van Brunnera 

en Metasequoia glyptostroboides; resultaten Euro-trial Spiraea betulifolia en S. Japonica; resultaten 

van veldkeuringen 2023, beurskeuringen PLANTARIUM|GROEN-Direkt 2023 en GrootGroenPlus 2023 

en Excellence Roses 2023. 

In Arbor Vitae, het bulletin dat de KVBC samen met de NDV uitgeeft, stonden ook in 2024 bijdragen 

over de activiteiten van de KVBC, waaronder keuringen en evenementen. 
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Via www.kvbc.nl , facebook en LinkedIn informeert de KVBC een breder publiek over haar 

activiteiten, waaronder het keuringswerk en de KVBC-Awards en Medailles die daaruit voortvloeien.  

De facebookpagina van de KVBC blijft voorzichtig maar gestaag groeien en heeft eind 2024 695 

volgers. De berichten op de website worden standaard gelinkt naar facebook.  

Om het bereik verder te vergroten heeft de KVBC sinds 2023 een eigen pagina op LinkedIn. Deze 

pagina is in 2024 flink gegroeid naar 306 volgers.  

De digitale Nieuwsflits via Mailchimp is in 2024 7 keer verschenen. Ook zijn in 2024 via Mailchimp 

uitnodigingen verstuurd voor de Algemene Vergadering en de Zomerexcursie.  

Na bekendwording van de KVBC-medailles na beurskeuringen en KVBC-Awards na veldkeuringen 

verstuurt de KVBC persberichten.  

 

3. Algemene Ledenvergadering 

De 162e  Algemene Ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 6 februari in Boskoop. De notulen, 

het jaarverslag 2023 en de financiën zijn besproken. De diverse commissies hebben een toelichting 

gegeven op hun activiteiten. Als extra agendapunt is opgenomen het ‘Voorstel aankoop certificaat in 

de nieuw op te richten coöperatie t.b.v. van het realiseren van een entree-horecagebouw in de 

Tuinen van Boskoop’. De vergadering gaat akkoord met de aankoop van dit certificaat  à € 5.000,00.  

Tijdens de vergadering komt de toekomst van de KVBC aan de orde. Na enige discussie wordt 

besloten vanuit de leden een werkgroep in het leven te roepen die het bestuur zal adviseren over de 

toekomstige richting van de KVBC en de te nemen stappen. Ook moet duidelijk worden welke kosten 

hiermee zijn gemoeid. 

Arno Rijnbeek is aftredend en niet herkiesbaar. Als kandidaat stelt het bestuur Lendert de Vos voor. 

De vergadering gaat akkoord met deze benoeming.   

Hydrangea paniculata 'LC NO16' (LIVING LITTLE ROSY) wordt door de leden van de KVBC verkozen tot de 

Beste Nieuwigheid 2023.  

Na afloop van de vergadering hield Jan-Willem Rotteveel een presentatie over het promotionele 

werk van het platform Perennial Power, waarbij ca. 70 vaste planten kwekers zijn aangesloten. 

 

4. Tuinen van Boskoop 

Namens de KVBC is Jos de Jong lid van het bestuur van Stichting Maatschappelijk Vastgoed 

Greenport Boskoop. In de Tuinen van Boskoop is de KVBC deelnemer met 600 m2 voor de uitvoering 

van haar veld- en sterrenkeuringen. Het perceel is in 2024 plantklaar gemaakt en zal in 2025 worden 

ingeplant met cultivars van onder meer Photinia, Baptisia en Philadelphus. 

 

5. Keuringscommissie  

In 2024 zijn er verschillende veld- en sterrenkeuringen gehouden en zijn tijdens zomerdagen van 

GROEN-Direkt en najaarseditie van PLANTARIUM|GROEN-Direkt nieuwigheden gekeurd. Deze keuringen 

hebben één KVBC-Award en meerdere Medailles opgeleverd. De jaarlijkse bijeenkomst van de Euro-

trials was eind augustus in Manchester, Verenigd Koninkrijk. De KVBC was daar op uitnodiging van de 

RHS. Voor Excellence Roses heeft de Keuringscommissie in 2024 de rozenkeuringen begeleid en de 

resultaten verwerkt. 

 

Samenstelling Keuringscommissie 

In december 2024 bestond de Keuringscommissie uit 51 leden.  

http://www.kvbc.nl/
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Jaarbijeenkomst Keuringscommissie 

In 2024 vond op 5 maart de jaarbijeenkomst plaats van de Keuringscommissie. Tijdens deze vergadering 

is de stand van zaken van lopende keuringen besproken. Ook is vooruit gekeken naar mogelijke nieuwe 

veld- en sterrenkeuringen. Een aantal suggesties worden verder uitgewerkt en een aantal worden in 

2025 in gang gezet. Na afloop van de vergadering heeft Jaap Smit, groene curator van Trompenburg 

Tuinen en Arboretum, een presentatie gehouden over het arboretum. 

 

Veldkeuringen 

In 2024 zouden zes cultivars worden gekeurd maar na het zeer natte voorjaar is besloten vier cultivars in 

2025 te beoordelen. Het betreft drie Hydrangea paniculata cultivars en Nepeta 'Bocombsky' (MR BLUE 

SKY). Eén cultivar, Aesculus hippocastanum ‘Cyrilles Clean' (TREEVOLUTION) werd in 2024 gekeurd, maar er 

werd besloten deze keuring in 2025 af te ronden. Uiteindelijk is in 2024 één cultivar bekroond: Prunus 

laurocerasus 'Flippi01' (BONAPARTE) heeft een KVBC-Award Goud ontvangen. De veldkeuring vond plaats 

in Boskoop. De KVBC-Award wordt tijdens de Algemene Ledenvergadering van de KVBC aan de 

winner/inzender uitgereikt.  

 

Beurskeuringen 

In 2024 zijn tijdens twee vakbeurzen nieuwigheden gekeurd. Tijdens de zomerdagen van GROEN-Direkt 

in juni en de najaarseditie van PLANTARIUM|GROEN-Direkt  in augustus verzorgde de KVBC de keuring 

van nieuwe cultivars. De plant met het hoogste aantal punten ontving naast een Zilveren respectievelijk 

Gouden Medaille het predicaat ‘Beste Nieuwigheid’. 

 

• Voor de PLANTARIUM|GROEN-Direkt-keuring tijdens de GROEN-Direkt Zomerdagen 2024 waren 11 

cultivars aangemeld, waarvan er 10 werden gekeurd. Vijf cultivars werden bekroond met een 

Bronzen Medaille en drie met een Zilveren Medaille. De cultivar Astilbe ‘Prettv in Pink’ (Simplicifolia 

Group) scoorde het meeste aantal punten en ontving daarmee ook het predicaat ‘Beste 

Nieuwigheid’.  

• Voor de keuring tijdens de najaarseditie van PLANTARIUM|GROEN-Direkt waren er 43 

aanmeldingen, waarvan er 35 werden gekeurd. 13 Cultivars werden bekroond met een Bronzen 

Medaille, vier met een Zilveren Medaille en drie met een Gouden Medaille. De cultivar Agastache 

‘Agapk’ (BEELICIOUS PINK) scoorde de meeste punten en werd uitgeroepen tot ‘Beste Nieuwigheid’. 

 

Sterrenkeuringen (sortimentskeuringen) 

Bij sterrenkeuringen worden meerdere rassen uit een bepaald geslacht of soort uitgeplant en over 

aantal jaren beoordeeld. Het Nandina sortiment, dat staat opgeplant bij Arie Rijkaart in Boskoop, zou in 

2024 voor het tweede jaar worden gekeurd maar had te lijden van het natte voorjaar. Vandaar dat de 

Keuringscommissie heeft besloten deze sterrenkeuring in 2025 te hervatten. 

 

Internationale samenwerking  

De KVBC werkt samen met een aantal vooraanstaande buitenlandse (onderzoeks)instituten, 

verenigingen en Keuringscommissies. Door deze internationale samenwerking speelt de KVBC ook 

internationaal een belangrijke rol bij het keuren van planten.  

 

Euro-trials 
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Euro-trials zijn internationale sterrenkeuringen. Voor de Euro-trials verzorgt de KVBC sinds de start in 

2004 de coördinatie. In verschillende Europese landen wordt vergelijkend sier- en 

gebruikswaardeonderzoek uitgevoerd, aan de hand van identiek uitgangsmateriaal dat gelijktijdig 

vermeerderd en verspreid is over de deelnemende landen. Per keuringsproject rouleert de organisatie 

over de landen. In 2024 namen negen organisaties (landen) deel aan Euro-trials: België (Viaverda), 

Duitsland (BdB), Finland (Town of Pargas), Frankrijk (Agro Campus Ouest), Ierland (Teagasc), IJsland 

(AUI), Nederland (KVBC), Oostenrijk (HBLFA Schönbrunn) en het Verenigd Koninkrijk (RHS).  

 

De jaarlijkse bijeenkomst van deelnemers van Euro-trials was in 2024 in Manchester, Verenigd 

Koninkrijk, De Royal Horticultural Society was gastheer en had voor de deelnemers een informatief 

programma samengesteld, met bezoeken aan diverse parken en tuinen. Alle landen waren 

vertegenwoordigd, en deelden tijdens de jaarlijkse vergadering hun kennis en ervaringen uit over 

lopende keuringen in hun land.  

De KVBC is hoofdcoördinator van de Euro-trials. Zij voert het centrale secretariaat (o.a. voorbereiden van 

bijeenkomsten, notulen, afspraken met (nieuwe) partners, planning van te keuren sortimenten, 

verzamelen van gegevens, etc.). Om dit te kunnen doen dragen de buitenlandse partners bij in de kosten 

d.m.v. een jaarlijkse bijdrage.  

 

In 2024 zijn voor het tweede jaar de Euro-trial keuringen verricht voor het Hydrangea paniculata 

sortiment, van 113 cultivars. In Nederland staan ze opgeplant bij Alex Schoemaker Living Creations. In 

zes andere landen (Duitsland, Finland, Frankrijk, Ierland, Oostenrijk en het Verenigd Koninkrijk) staat 

hetzelfde sortiment opgeplant. In Nederland wordt gekeurd door een speciaal voor deze Euro-trial 

samengesteld Hydrangea-forum. De afgelopen zomer heeft dit forum de planten vier keer beoordeeld. 

In 2025 wordt deze internationale keuring afgerond. De uitslagen worden gepubliceerd in Dendroflora. 

 

Tijdens de jaarlijkse bijeenkomst in Manchester zijn nadere afspraken gemaakt rond het opzetten van 

een Euro-trial van compactere cultivars van Philadelphus. Deze gaat in 2026 van start. In 2024 is het 

aantal te keuren cultivars (17) bepaald en heeft het onderzoeksinstituut Viaverda in België het stekgoed 

verzameld en opgepot. Begin 2025 worden de planten verzonden naar de deelnemende landen en daar 

opgeplant. 

 

Excellence Roses 

Excellence Roses zijn sterke, gezonde, rijk- en langbloeiende rozen, die zonder inzet van 

gewasbeschermingsmiddelen een goed resultaat geven in tuinen en openbaar groen. De Cultuurgroep 

voor Rozen en Rozenonderstammen neemt het initiatief tot het keuren van rozen en Anthos voert het 

secretariaat van de keuringen. De Keuringscommissie van de KVBC coördineert de keuringen: ze 

verwerkt de aanmeldingen, stelt de keuringsformulieren op en verzamelt en verwerkt de resultaten. 

Daarnaast onderhoudt de Keuringscommissie het contact met de vertegenwoordigers van de 

deelnemende rosaria, met de cultuurgroep en met Anthos. 

 

In 2024 zijn 24 rozenrassen aangemeld voor opplant op zes locaties in Nederland en België: het rosarium 

in Boskoop (Nederland); de Rozenhof in Lottum (Nederland); het rosarium in Winschoten (Nederland); 

het Vrijbroekpark in Mechelen (België), de Plantentuin ‘De Kleine Boerderij’ in Merksplas (België) en 

Plantentuin Meise in Meise (België). De resultaten van deze keuringen zullen in 2027 bekend zijn. Van de 

opplant in 2021-2022 zijn de resultaten eind 2024 bekend gemaakt: van de 21 rozen hebben er 12 het 
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predicaat Excellence Rose gekregen. Informatie over deze, en alle andere Excellence Roses staat op de 

site van de KVBC. 

    

Ronald Houtman & Marion Lijmbach 

Secretariaat Keuringscommissie KVBC, januari 2025 

 

6. Nederlandse Planten Collecties    

Fokke Mulder beheerde tot september 2024 de huidige NPC website. Omdat hij te druk was met zijn 

bedrijf zocht hij een opvolger. Marion Lijmbach, secretaris van de KVBC, heeft hem opgevolgd.  

 

Collectiehoudersdag en collectiehoudersvergadering 

Op woensdag 18 september 2024 hield de NPC haar collectiehoudersdag en 

collectiehoudersvergadering bij Plantentuin Esveld in Boskoop. De deelnemers werden heel gastvrij 

ontvangen met koffie, thee en koek door de voorzitter van de NCP, Cor van Gelderen. ’s Morgens 

hield de NPC haar collectiehoudersvergadering en werd de groep door Cor van Gelderen over de 

Plantentuin rondgeleid. Na de lunch bij YUME leidde Cor de groep rond over de Tuinen van Boskoop. 

Vervolgens bezochten de deelnemers de Wandeltuin De Groene Kathedraal in Hazerswoude-Dorp 

Hier staan de NPC collecties Parthenocissus en Ampelopsis. 

 

NPC Collectiehouders en collecties      

• Er zijn 47 NPC collectiehouders en 104 NPC collecties.  

• Vrij nieuw is de Prunus sierkersen-collectie van Jan Bos in Wilp. Het perceel waar de collectie op 

staat, is 0.5 ha groot. De NPC collecties Abies en Styracaceae van Arboretum Oostereng zijn ook 

vrij nieuw. 

• Lianne Pott is gestopt met de collectie siergrassen. Niemand heeft de collectie overgenomen.  

• Jan Huiberts is gestopt met de collectie Buddleja en Iris sibirica. Joosten is de nieuwe NPC 

collectiehouder van de collectie Iris sibirica. De planten van de collectie Buddleja zijn te oud om 

te verplanten. Daarom vervalt de collectie.  

• Jan van den Brandhof, secretaris NPC, heeft borden afgeleverd bij Jan Bos en bij Arboretum 

Oostereng.                                                                                    

• De NPC-website is onlangs bijgewerkt door Fokke Mulder.  

• Jan van den Brandhof heeft de heer Van Strien gevraagd om de NPC collectie Carya eerst te 

beschrijven omdat Ton Friesen ernstig ziek is. Dat heeft de heer Van Strien graag gedaan, waar 

we hem heel dankbaar voor zijn. 

 

Beschrijvingen van de collecties 

Het contract is nog niet door dhr. Van Strien ondertekend. Cor van Gelderen en Ronald Houtman 

willen een keer een fysieke afspraak met hem maken maar Van Strien houdt de boot af. Wat betreft 

de beschrijvingen heeft hij al heel veel gedaan. Na een discussie over het aanleveren van tekst en 

foto’s door de collectiehouders heeft de secretaris nogmaals een e-mail naar de collectiehouders 

gestuurd met het verzoek om deze aan te leveren. In de e-mail is de collectiehouders gevraagd of ze 

hulp nodig hebben bij het aanleveren.  

 

Nieuwe website 
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De beschrijvingen van de heer Van Strien en ook veel foto’s worden op de nieuwe website gezet. Het 

liefst hebben we van elke plant een foto van de collectiehouder zelf.  

 

Dick van Gelderen oorkonde 

Het is de bedoeling om die aan de heer Van Strien te geven als de beschrijvingen op de nieuwe 

website van de NPC staan.  

  

Tuinen van Boskoop 

De nieuwe naam voor ’Transitiegebied Boskoop’ is ’Tuinen van Boskoop’. Het is een gebied met 

kwekerijen die niet meer rendabel zijn te maken. De NPC collecties Camellia, Hydrangea macrophylla 

en Acer zijn vertegenwoordigd in de Tuinen van Boskoop. Ook de collectie Hydrangea paniculata is er 

vertegenwoordigd. Er moet nog een bescheiden tekstbord worden geplaatst met een enkele 

afbeelding en het logo van de NPC met een QR-code, die doorlinkt naar de (nieuwe) website van de 

NPC. Het is de bedoeling dat kwekers die in dat plantengeslacht inkomsten hebben, het financieel 

dragen. Gedacht wordt aan € 10,00 per m2 voor 5 jaar. De collectiehouder betaalt er niets voor. 

Styracaceae valt bijvoorbeeld af omdat er geen commerciële kweker van is.                                                                                                                            

De oude sortimentstuin van Harry van de Laar is opgeheven. Er staan nog wel wat planten. De 

nieuwe sortimentstuin is opgenomen in de Tuinen van Boskoop. 

 

Jan van den Brandhof 

Secretaris Nederlandse Planten Collecties, december 2024     

 

7. Sortimentstuin ‘Harry van de Laar’ 

Ontwikkelingen in de Tuinen van Boskoop  

Het jaar 2023 eindigde nat en zo begon 2024 ook nat. Deze natte periode eindigde pas in de loop van 

juni 2024. Door deze omstandigheden werd de planning van de werkzaamheden ernstig verstoord.  

Zo konden we pas in februari-maart de paden aanleggen en het terrein draineren. Naast de natte 

weersomstandigheden kregen we ook te maken met onverwachte tegenvallers. Schoeiingen  

moesten deels worden vernieuwd i.v.m. de aanwezigheid van asbest.  De aanbestedingswerkgroep 

kwam dit jaar elke 2 weken bij elkaar. Naast werkzaamheden voor de Stichting Sortimentstuin Harry 

van de Laat (SHvdL) voerde deze werkgroep ook de aanbestedingen uit voor de Stichting 

Maatschappelijk Vastgoed Greenport Boskoop (SMVGB). Begin 2024 is aan deze werkgroep Nico van 

den Bosch toegevoegd die zich bezighoudt met de financiële controle voor het gehele project Tuinen 

van Boskoop (TvB).  

 

Inmiddels was de Imkersvereniging Groene Hart begonnen met de renovatie van de kwekersloods 

van Piet Jan van Nes. Naast de imkerslocatie is een terrein ingericht voor het opplanten van 

veldkeuringen van de KVBC. Daarnaast is in de loop van de zomer ook het entreegebouw 

opgetrokken op de Boer-Noordkavel om in een later stadium te kunnen dienen als 

horecagelegenheid. Daarvoor moest ook waterleiding, licht en riolering worden aangebracht. De 

laatste activiteiten kosten veel tijd, omdat daarvoor medewerking nodig is van externe partijen.  

Inmiddels heeft Gebr. Boer in de loop van de zomer haar bedrijfsactiviteiten aan het Reijerskoop 

beëindigd. In plaats van de OntwerpAcademie is in het kantoor van Gebr. Boer het 

accountantsbureau van Randolph Snabel gevestigd. Op dit moment zijn de werkzaamheden op de 
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Boer-Zuid kavel nog in volle gang. Op deze kavel is het nog wachten op de invulling van de VVV 

rondvaarten. Daarnaast is op de Koetsierkavel een leertuin ingericht  met een modern pottenveld.  

Op de Tuinstraatkavel is een natuurvriendelijk oever aangelegd. In de loop van het voorjaar is hier 

een margrietenmengsel ingezaaid en is de oever ingeplant met water- en oeverplanten. In de zomer 

is daar aan de Tuinstaatkant nog een klavermengsel ingezaaid. Onlangs heeft de Gemeente Alphen 

aan den Rijn besloten een bijdrage te leveren aan een klimaatadaptieve beplanting en voedselbos op 

de Tuinstraatkavel.  

 

De ‘De Jong’ kavel is in de loop van voorjaar en zomer ingeplant. We zijn begonnen met een 

sortiment bomen, geschonken door Boot en Dart, aangevuld met een sortiment bomen van 

Plantentuin Esveld. Daarnaast is er een sortiment van 25 soorten Camellia aangeplant en een 

sortiment van 25 verschillende Japanse esdoorns. Verder is het perceel aangevuld met een groot 

sortiment Hydrangea, aangevuld met een sortiment bladverliezende heesters. De planten zijn 

inmiddels goed aangeslagen en geven al  een mooi beplantingsbeeld.  

 

De Boer-Noordkavel en de Uitenbroekkavel zijn in de zomer ingezaaid met gras. Voor het maaien 

van het gras hebben we een grasmaaier aangeschaft zodat we dit werk met vrijwilligers in 

eigenbeheer kunnen uitvoeren in de toekomst. Voor het grovere werk beschikken we over een 

bosmaaier en een golfkar met aanhanger. Het werkmateriaal kunnen we in een afgesloten 

werkruimte naast het Imkersverblijf plaatsen. Inmiddels hebben we alle plantenvakken op deze 

kavels plant gereed gemaakt. De gemeente Alphen aan de Rijn heeft aangegeven dat het op deze 

kavel wil participeren in de tuin door middel van het aanplanten van een aantal fruitbomen.  

Op de Boer-Zuidkavel moet veel werk worden uitgevoerd. Echter, ook daar is de eerste aanplant 

uitgevoerd en zal begin januari het entreegedeelte worden ingericht.   

 

Op de PJvNeskavel zijn paden aangelegd voor de KVBC veldkeuringen. Hier zal binnenkort een 

Photinia sortiment en een sortiment Baptisia worden aangeplant.  

De kwekersloods van PJvNes is gerenoveerd door de Imkersvereniging Groene Hart. Het afdak achter 

de loods is ingericht als opslagruimte voor de Sortimentstuin Harry van de Laar. Inmiddels heeft de 

Sortimentstuin een golfkar, grasmaaier en bosmaaier aangeschaft en in deze opslagruimte geplaatst. 

Helaas ligt er op dit perceel nog een nooddam t.b.v. twee nog te bouwen woningen  op het Koetsier 

perceel.  

 

Op de Koetsierkavel heeft de Sortimentstuin een natuurlijke oever en een margrietenmengsel 

ingezaaid. Er is een hoofdpad aangebracht. Tevens is er een pottenveld gemaakt voor de leertuin. 

Later moet hier nog een sloot worden gegraven, een vollegronds gedeelte worden ingericht en een 

speeltuin worden gerealiseerd. De speeltuin wordt gerealiseerd door de Gemeente Alphen aan den 

Rijn.  

  

Begin 2024 is een Avontuurlijk Speeleiland ingericht m.b.v. een sponsorbedrag van Fonds Alphen.  

 

In de afgelopen periode heeft de Gemeente Alphen aan de Rijn een extra bijdrage verstrekt aan de 

SMVGB om de tekorten die zijn ontstaan door onvoorziene werkzaamheden. Hierbij is ook een extra 

bijdrage voor het inrichten en onderhouden van het perceel Tuinstraat.  
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Het onderhoud van de Tuinen van Boskoop wordt uitgevoerd door de SHvdL. Dit doet de SHvdL voor 

een klein deel met een betaalde kracht en daarnaast met vrijwilligers en cliënten van Philadelphia.  

 In het voorjaar heeft de SHvdL een deelnemersovereenkomst gesloten met SMVGB. In deze 

deelnemersovereenkomst is de rechtsverhouding vastgelegd tussen de SMVGB en de SHvdL in de 

Tuinen van Boskoop. Daarnaast is vastgelegd hoe de gebruikersbijdrage wordt geregeld.   

Op het moment van schrijven van dit jaarverslag is het nog onduidelijk op welke wijze de 

plantennaamgeving zal plaatsvinden en hoe de financiële afhandeling zal plaatsvinden tussen de 

SHvdL en de KVBC over de lening van € 40.000,--.  

In 2024 hebben we als bestuur twee keer vergaderd. Daarnaast heeft het dagelijks bestuur de 

bestuursleden schriftelijk op de hoogte gehouden over de ontwikkelingen in de Tuinen van Boskoop. 

In de loop van het jaar zijn de deelnemers in het gebied nader geïnformeerd over de stand van zaken 

o.a. met de nieuwsbrief van gezamenlijke deelnemers en de SMVGB.  

Het huidige bestuur bestaat uit de acht personen. Het dagelijks bestuur wordt gevormd door 

voorzitter Dick Nieuwesteeg en secretaris/penningmeester Stef Groenleer. Bestuursleden zijn Henk 

van de Smit, Nicole van der Steenhoven, René Groenendijk, Hans van Gemeren, Arno Rijnbeek en 

Lendert de Vos. 

 

Stef Groenleer 

Secretaris en penningmeester Stichting Sortimentstuin Harry van de Laar, december 2024  

 
8. Tot slot 
De focus van het bestuur heeft in 2024 gelegen op het keuringswerk, de toekomst van de vereniging 
en de Tuinen van Boskoop.  
 
Marion Lijmbach 
Secretaris KVBC, januari 2025 

 


